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Vergaderdatum en -

16 juli 2020 16:00 richten aan het retouradres

tij met vermelding van de datum

Vergaderplaats Vergaderzaal LCH Leusden en het kenmerk van deze

" ief.

Aanwezig
oe

Afwezig

Opening

- Laatste keer op locatie in Leusden.

- Laatste keer voor | EEE

Mededelingen/vaststellen agenda

Goedkeuring verslag 8 juli.

Agendapunten (input deelnemers samengevoegd):

Terugkoppeling acties:

-  Overleg deep dive sessie nieuwe minister Van Ark:

-  Woensdag 15 juli jl. is minister Van Ark bijgepraat over LCH, wat er allemaal

tot nu toe gebeurd is. Politieke vragen hierover hebben de aandacht. Het

was een prettig en open gesprek waarbij de minister geluisterd heeft, maar

ook de nodige vragen gesteld heeft. Vakantie minister is van maandag 20

julit/m 13 aug.
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Agendapunten:

Directie Geneesmiddelen

en Medische Technologie

Datum

17 juli 2020

Kwaliteit: 51.2e

o Nota over kwaliteitscontrole: Vraag om betere benutting

Pers

testcapaciteit. Om die te verlichten is een onderverdeling gemaakt

in 3 productcategorieén. Voorstel om CE niet meer te testen, of

eerder geteste producten niet meer te testen. Nota kan morgen de

Inspecties willen terug naar normale situatie gaan. Hoe om te gaan

met PBM? GMT voert hierover gesprekken.

De lading handschoenen die pas is aangekomen, komen verhit aan

met vrijkomen van gassen. In het komende weekend (18-19/7) zal

daar meer over bekend zijn. RIVM checkt op kwaliteit.

Nieuwe materiaal voor FP2 mondmaskers: AFPRO checkt bij RIVM.

Notified body aanbieden? Zij checken alleen op normen, en niet

over toxicology. Daarom toch richting RIVM.

Nieuwsuur: uitzending van woensdag 15 juli jl. gaf een negatief

beeld. Met name RIVM werd hard aangepakt. Er staan nog

persvragen open, deze worden vrijdagochtend (17/7) verspreid.

Website:

Blijft moeilijk vindbaar. De wens is om één link te plaatsen (waar?)

waardoor iedereen direct op de LCH-site terecht komt. Vraag is wat

komt erop te staan en hoe komt de site eruit te zien? Er is info

nodig van beleidsmedewerkers (GMT)?) voor het politieke deel.

Documentaire LCH:

De bestaande compilatie is niet geschikt om alleen te gebruiken,

want is te politiek gevoelig. Het ‘mensenverhaal’ blijft wat

achterwege. Er heerst algehele terughoudendheid bij DCo/VWS. De

bedoeling is om alsnog zoveel mogelijk mee te werken en een

goede relatie op te bouwen metiE. NPO. Er moet zo

veel mogelijk aan de achterkant een check worden gedaan van het

beeldmateriaal.

oO EEeen aandenken geven aan iedereen die heeft

meegewerkt bij LCH in de vorm van publicatie in het blad Publiek

Denken. Verwachting is dat dit in september gaat gebeuren.

en DCo zijn hiervan op de hoogte.
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Legal

o

-

Rapportage

lo}

-  Werkbezoek Bleiswijk 23 juli a.s.

o Hetis niet duidelijk wie in Bleiswij

Directie Geneesmiddelen

en Medische Technologie

Datum

17 juli 2020

Mediq kan weer producten aanschaffen als er een nieuwe

addendum is ondertekend. Wat wil VWS aan producten inslaan? En

op korte termijn. Er gaat mail heen en weer tussenSEEIGMT en

Mediq. Wordt aan gewerkt door GMT.

vriwaring IEEis geregeld [RBs er nog t/m vrijdag 17

juli.

Aan ordt meer uitleg gegeven over het politieke proces bij

VWS/LCH. De komende twee weken worden informatiesystemen

aan elkaar gekoppeld. Het bouwen van een rapportage duurt nog 2

weken. Er volgt een bespreking over wie wat gaat doen en hoe het

er uit gaat zien. JERE samen met 5.1.2e de

rapportage ‘finetunen’, de kleine dingen/fouten eruit halen. Eerste

sheet over voorraad en vraag en laatste tabel kan openbaar op de

website aakt voor volgende week overzicht t.b.v.

besluit.

Accenture model: er wordt gekeken naar hoe dit zo snel mogelijk te

updaten en te gebruiken. Is dit eigendom van GMT? 5.1.2e

Tot nu toe is er voor prognoses gebruik gemaakt van oude model

val Besluit: het is logischer om Accenture model te

gebruiken.

eniigzal ontvangen.

5.1.2e werkbezoeken zou daarvoor

benaderd kunnen worden over hoe e.e.a. in zijn werk gaat.

o Het programma houdt onder meer een rondleiding door het

distributiecentrum in. Precieze invulling volgt oy. ook

meeKEgmoet erbij zijn om iets te vertellen. En iemand van Mediq

en OneMed moet er ook bij zijn.

-

Overgang LCH1/LCH2 5.1.28

o en 5.1.2e komen met een

overgangsdocument: een overzicht met alle rugnummers en

onderwerpen en wie in LCH 2 komt. Er is nog geen draaiboek

crisisorganisatie, Alex gaat daarmee aan de slag voor LCH. [ERE

gaat aan de slag met een draaiboek voor VWS, waarin de info van

BES erwerkt zal worden.

0 EES: bezig met een document over de vervolggesprekken en

samenspraak met de sector zorg en markt. Het document wordt
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Directie Geneesmiddelen

en Medische Technologie

gestuurd naarBENMT. Het gaat ook over de verhoogde IE
prijsstellingen van handschoenen.

Opslag middelen: het aantal pallets met afgekeurde chirurgische

mondmaskers loopt op. Voorraad van 10 miljoen deels afgekeurd.

Er zijn aantal opties, samen besluiten met GMT: verkopen aan bijv.

gehandicaptenvervoer, OV, MinDEF of t.b.v.

ontwikkelingssamenwerking. Deze spullen gaan niet naar de zorg.

Beer een nota opgesteld over de prijs van handschoenen en

gestuurd naa [JERE Bh eeft een voorstel gekregen voor

prijsverhoging handschoenen. Nota moet z.s.m. richting Minister

voordat zij volgende week met verlof gaat.
5.1.2e

VertreKEXERis nog niet bekend. In de loop van augustus neemt

hij een besluit daarover. begint op 1 augustus 2020

en werkt tot die tijd eerst samen metEEE
ERFEAGMT enEE een LCH2 over voor VWS.

-

Algemeen:

Rondvraag

Afsluiting

Oo

oO

Terug naar normaal is de wens, dus hoe om te gaan met de

middelen. Balans vinden tussen van tevoren te veel of te weinig op

voorraad hebben met oog op te verwachten tweede golf najaar

2020 en mogelijk derde golf. Momenteel op hoog niveau overleg

gaande tussen DGV en RIVM.

Contact met : Laatste vlucht is geweest met twee

mondmaskers machines. eet hier niets van. Zij gaat dit

Er zijn 4000 beademingsapparaten die in NL circuleren zonder een

opslagplek. Vanuit RIVM is er voorstel gedaan voor koude opslag.

Alex zegt zelf 500 te kunnen opslaan.

liet weten dat ziekenhuizen bezig zijn materiaal

terug te sturen. Alex zal nog niks accepteren, eerst gesprek

aangaan. al dit aankaarten in een te voeren overleg met

de zorgsector.

Thomas informeert naar opvolging vanEE: niet bekend.

BES stuurt doc rond met LCH 2 overdracht.
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